



**AUSTRALIAN EMBASSY
CAIRO**

13 February 2022

LETTER OF NO OBJECTION

TO WHOM IT MAY CONCERN,

The Australian Embassy in Cairo wishes to advise that Australian citizens do not require approval from the Australian Government for any of the following activities but not limited to:

- Travelling to or through any country permitted under Australian law or to apply for a relevant visa.
- Pursuit of all types of education (i.e. school, university, and post graduate studies)
- Purchasing, transferring, exporting, and registering motor vehicles.
- Obtaining/replacing / renewing driving license.
- Obtaining work permits.
- Obtaining, renewing Egyptian residency.
- Obtaining burial permission for Australian citizens in Egypt/Sudan and Eritrea.
- Confirmation of domicile.

The Embassy respectfully informs all relevant authorities/departments that it does not issue individual letters of no objection or supporting letters for Australian citizens to pursue any kind of activity in Egypt, Sudan, or Eritrea. Kindly treat this note as the assurance that Australian Government has no restrictions for Australian citizens who wish to pursue these activities or any other not listed in this note.

Sincerely,



Australian Embassy,
Cairo, Egypt.



السفارة الأسترالية – القاهرة

١٣ فبراير ٢٠٢٢

خطاب عدم ممانعة

إلى من يهمه الأمر،

تود السفارة الأسترالية إحاطتكم علما بأن المواطنين الأستراليين ليسوا في حاجة للحصول على موافقة من الحكومة الأسترالية للقيام بأي من الأنشطة التالية، وذلك على سبيل المثال وليس الحصر:

- السفر إلى أو عبر أي دولة مسموح السفر إليها بموجب القانون الأسترالي أو التقدم بطلب للحصول على التأشيرة اللازمة
- الالتحاق بأي من مراحل التعليم الدراسي (أي التعليم المدرسي أو الجامعي أو الدراسات العليا).
- شراء سيارة أو نقل ملكيتها أو تصديرها أو ترخيصها
- استخراج/استبدال/تجديد رخصة القيادة
- الحصول على تصاريح العمل
- الحصول على إقامة بمصر أو تجديدها
- الحصول على تصريح لدفن المواطنين الأستراليين في جمهورية مصر العربية
- إثبات محل الإقامة

وعليه، تود السفارة إبلاغ جميع السلطات/الإدارات المعنية بأنها لا تصدر خطابات عدم ممانعة أو خطابات توصية للمواطنين الأستراليين للقيام بأي نشاط في مصر أو السودان أو إريتريا. ويرجى التعامل مع هذه المذكرة على أنها تأكيد من الحكومة الأسترالية على عدم وجود قيود على قيام المواطنين الأستراليين بهذه الأنشطة أو أي أنشطة أخرى غير مدرجة في القائمة أعلاه بهذه المذكرة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

السفارة الأسترالية
القاهرة، مصر

